
Zápisnica zo zasadnutia Mestskej školskej rady (ďalej len MŠR) 
zo dňa 26.11.2020 o 15.30 

 
Prezenčná listina: 

1. Mgr. Iveta Barková    prítomná online 
2. PaedDr. Sidónia Dolezsálová   prítomná online 
3. Mgr. Ladislav Kása    ospravedlnený 
4. JUDr. Michal Oravec    prítomný online 
5. Mgr. Lucia Nemečková   ospravedlnená 
6. Mgr. Pavol Škovránek    prítomný online 
7. Ing. Tibor Németh    prítomný online 
8. Ing. Ján Pullman    prítomný online 
9. P. Gabriela Vyskočová   ospravedlnená 

Pozvaní hostia:  
Ing. Dušan Badinský     nezúčastnil sa 
Ing. Jarmila Répassyová    nezúčastnila sa 
Mgr. Mária Chorváthová    nezúčastnila sa 
Mgr. Miriam Krúpová     nezúčastnila sa 
 
Miesto, resp. forma konania: online 
 
Program:  
1. Otvorenie zasadnutia a prezentácia prítomných členov 
2. Voľba stáleho zapisovateľa MŠR 
3. Voľba predsedu MŠR 
4. Kooptovanie členov MŠR za kategóriu rodičov a predsedov rád škôl 
5. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Senec 
v šk. r. 2020/2021 
6. Návrh rozpisu finančných prostriedkov poskytnutých školám a školským zariadeniam 
zriadeným na území obce z prostriedkov štátneho rozpočtu a materiálno-technickým 
podmienkam na činnosť škôl a školských zariadení zriadených mestom Senec na rok 2021 
7. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 
zariadení, ktorých zriaďovateľom je mesto Senec 
8. Informatívna správa o počte detí a žiakov v školách a školských zariadeniach zriadených na 
území mesta Senec v šk. r. 2020/2021 
9. Aktuálna informácia o kapacitách materských a základných škôl pre šk. r. 2021/2022 
10. Informácia o prípravách v súvislosti s novelou zákona č. 596/2003 Z.z. platnou od 
1.1.2021 – povinné predprimárne vzdelávanie, kmeňové materské školy 
11. Diskusia, rôzne 
12. Záver 
 
Priebeh zasadnutia: 
K bodu 1: Otvorenie zasadnutia a prezentácia prítomných členov 
 
Podpredsedníčka MŠR Mgr. Barková privítala všetkých prítomných členov MŠR, informovala 
o ospravedlnení neprítomnosti Mgr. Nemečkovej a p. Vyskočovej. Mgr. Kása sa ospravedlnil 



dodatočne. Keďže sa zasadnutie v dôsledku protiepidemiologických opatrení uskutočnilo 
online formou, prezenčnú listinu tvorí zoznam prítomných členov MŠR. Mgr. Barková 
konštatovala, že zasadnutie MŠR je uznášaniaschopné, nakoľko sa ho zúčastnila 
nadpolovičná väčšina všetkých členov MŠR. 
 
K bodu 2: Voľba stáleho zapisovateľa MŠR 
 
Za stáleho zapisovateľa MŠR bola navrhnutá Mgr. I. Barková. 
 
Uznesenie č. 1 
Za stáleho zapisovateľa MŠR bola zvolená Mgr. I. Barková. Funkcia podpredsedu MŠR nie je 
v rozpore s funkciou zapisovateľa MŠR. 
Hlasovanie: 
Za: 6 hlasov   Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 0 
 
K bodu 3: Voľba predsedu MŠR 
 
Keďže sa predchádzajúca predsedníčka MŠR Mgr. Mónika Matus vzdala mandátu člena MŠR 
zo zdravotných dôvodov, členovia MŠR sa dohodli na novej voľbe predsedu MŠR. Voľba 
prebehla verejným hlasovaním zdvihnutím ruky. Ing. Németh navrhol za predsedu MŠR Mgr. 
Barkovú a PaedDr. Dolezsálovú. Mgr. Barková navrhla za predsedu Ing. J. Pullmana. Členovia 
MŠR sa dohodli, že sa o každom kandidátovi bude hlasovať osobitne verejným hlasovaním 
v abecednom poradí podľa priezviska kandidátov.  
Výsledky hlasovania: 
Mgr. I. Barková 
Za: 1    Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 5 
PaedDr. S. Dolezsálová 
Za: 2    Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 4 
Ing. J. Pullman 
Za: 6    Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie č. 2 
Členovia MŠR si za predsedu MŠR zvolili Ing. Jána Pullmana.  
 
Zasadnutie MŠR ďalej viedol novozvolený predseda Ing. Pullman, ktorý členom poďakoval za 
vyslovenú dôveru a vyjadril presvedčenie, že činnosť MŠR bude efektívna a zmysluplná.  
 
K bodu 4: Kooptovanie členov MŠR za kategóriu rodičov a predsedov rád škôl 
 
Podpredsedníčka MŠR informovala členov o chýbajúcich členoch MŠR a kooptovaní nových 
členov podľa výsledkov predchádzajúcich doplňujúcich volieb. 
Za predsedov školských rád sa novou členkou MŠR stala Mgr. Lucia Nemečková z GAB Senec. 
Ďalšou kooptovanou členkou v poradí mala byť p. Mária Rovenská z MŠ s VJM, ktorá však 
v súčasnosti už nie je predsedom rady školy v uvedenej MŠ, preto nemôže byť do MŠR 
kooptovaná.  
 
Uznesenie č. 3 



MŠR navrhuje vyhlásenie doplňujúcich volieb členov MŠR nasledovne: 
za riaditeľov škôl – 1 člen 
za predsedov rád škôl – 1 člen 
 
 
K bodu 5: Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Senec v šk. r. 2020/2021 
 
Informácia bola zaslaná členom MŠR v písomnej podobe krátko pred začiatkom zasadnutia 
a keďže sa na zasadnutí nezúčastnil ani jeden pozvaný zamestnanec Útvaru školstva a športu, 
oboznámil predseda MŠR jej členov s uvedenými informáciami.  
 
Uznesenie č. 4 
MŠR berie na vedomie Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení 
výchovno-vzdelávacieho procesu škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Senec v šk. r. 2020/2021 
 
K bodu 6: Návrh rozpisu finančných prostriedkov poskytnutých školám a školským 
zariadeniam zriadeným na území obce z prostriedkov štátneho rozpočtu a materiálno-
technickým podmienkam na činnosť škôl a školských zariadení zriadených mestom Senec 
na rok 2021 
 
Tento bod nebolo možné prejednať, pretože rozpis finančných prostriedkov bude v zmysle 
pripravovaného nového VZN k dispozícii až po 10.12.2020, predseda MŠR navrhol zaradiť 
tento bod do programu nasledujúcej MŠR. 
 
Uznesenie č. 5: 
MŠR schvaľuje presunutie bodu Návrh rozpisu finančných prostriedkov poskytnutých školám 
a školským zariadeniam zriadeným na území obce z prostriedkov štátneho rozpočtu 
a materiálno-technickým podmienkam na činnosť škôl a školských zariadení zriadených 
mestom Senec na rok 2021 na nasledujúce zasadnutie MŠR. 
 
K bodu 7: Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 
a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je mesto Senec 
 
Útvar školstva a športu MŠR správu neposkytol, preto tento bod nebolo možné prejednať 
a predseda MŠR navrhol uvedený bod zaradiť do programu ďalšieho zasadnutia MŠR. 
 
Uznesenie č. 6: 
MŠR schvaľuje zaradenie bodu Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 
a podmienkach škôl a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je mesto Senec do 
programu nasledujúceho zasadnutia MŠR. 
 
K bodu 8: Informatívna správa o počte detí a žiakov v školách a školských zariadeniach 
zriadených na území mesta Senec v šk. r. 2020/2021 
 



Z predloženej správy vyplýva, že momentálne má Senec nielen jednu z najväčších základných 
škôl na Slovensku, ale už aj materské školy, ktoré majú najväčší počet žiakov. Zo správy 
zároveň vyplýva, že ZŠ J.G. Tajovského nemá priestorové ani personálne kapacity na 
otvorenie tried 1. ročníka. V ZŠ Mlynská po vybudovaní nadstavby v roku 2015 opakovane pri 
dažďoch zateká do všetkých 7. tried v nadstavbe a chodieb na 2. aj 1. podlaží. Zateká aj do 
priestoru kancelárie vedúcej školskej jedálne. Toto zatekanie v nadstavbe aj v kancelárii 
vedúcej školskej jedálne si vyžaduje vážnu opravu strechy. 
Veľký problém je aj s personálnym zabezpečením administratívy v MŠ Kysucká. Podľa 
informácií členky MŠR administratívnu silu má už viac rokov každá materská škola s počtom 
tried 4 a viac. Riaditeľke MŠ Kysucká, i keď aj doteraz patrila medzi najväčšie materské školy,  
napriek opakovanej slovnej požiadavke nebolo prijatie administratívnej sily umožnené. 
Keďže teraz už ide o materskú školu s vysokým počtom tried a detí a najväčším počtom 
predškolákov, pani riaditeľka má prísľub prijať administratívnu silu od januára 2021.  
 
Uznesenie č. 7 
MŠR berie  správu o počte detí a žiakov v školách a školských zariadeniach zriadených na 
území mesta Senec v šk. r. 2020/2021 na vedomie. 
 
 
K bodu 9: Aktuálna informácia o kapacitách materských a základných škôl pre šk. r. 
2021/2022 
 
Predseda MŠR oboznámil členov s informáciami o aktuálnych kapacitách materských 
a základných škôl a predpokladaných počtoch pre nasledujúci školský rok. Opätovne zaznela 
informácia o nedostatku miest pre žiakov materských aj základných škôl. 
 
Uznesenie č. 8 
MŠR berie na vedomie informáciu o kapacitách materských a základných škôl pre šk. rok 
2021/22 
 
K bodu 10: Informácia o prípravách v súvislosti s novelou zákona č. 596/2003 Z.z. platnou 
od 1.1.2021 – povinné predprimárne vzdelávanie, kmeňové materské školy 
 
Členka MŠR PaedDr. Dolezsálová potvrdila, že riaditeľky MŠ sú oboznámené so zmenami, 
ktoré prináša novela zákona 209/2019 Z.z., ktorým sa mení  a dopĺňa zákon č. 245/2008 Z. z. 
o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony. Z predloženej správy 
vyplýva, že MŠ Kysucká bude cielene špecializovaná na výchovu predškolákov. Z tohto 
vyjadrenia potom ale vyplýva aj to, že ak mesto Senec pripravuje rajonizáciu materských 
škôl, (odznelo na stretnutí s vedením mesta), tak pravdepodobne sa rajonizácia nebude 
vzťahovať na predškolákov. V praxi sa to ťažko dá predstaviť, preto pri príprave predpisu 
bude nutná úzka spolupráca s riaditeľkami materských škôl.  
 
Uznesenie č. 9 
MŠR berie na vedomie Informáciu o prípravách v súvislosti s novelou zákona č. 596/2003 Z.z. 
platnou od 1.1.2021 – povinné predprimárne vzdelávanie, kmeňové materské školy 
 



K bodu 11: Diskusia, rôzne 
 
Ing. Pullman otvoril otázku materských škôlok, v poslednom období sa zvyšuje počet detí 
s odkladom povinnej školskej dochádzky a následného opakovania posledného ročníka MŠ. 
Tento jav spôsobuje MŠ kapacitné problémy. Takisto informoval, že MŠ majú stále viac 
problémov so správaním sa detí, škôlky nemajú žiadne podporné tímy, rodičia so škôlkami 
nespolupracujú a vzájomná komunikácia je veľmi zlá. 
 
PaedDr. Dolezsálová potvrdila tieto informácie, stúpa počet problémových detí 
a komunikácia s rodičmi sa skutočne zhoršuje. P. Dolezsálová tlmočila aj názor riaditeliek 
materských škôl. Spolupráca s MsÚ, resp. s Mestským školským úradom bola vždy výborná, 
vždy vedeli nájsť spoločné riešenie.  Tento rok sa situácia skomplikovala, najmä v dôsledku 
odchodu resp. výmeny viacerých zamestnancov MŠÚ, čo spôsobuje neraz chaotické situácie, 
najviac v účtovníctve. Taktiež tlmočila rozčarovanie riaditeliek materských škôl so situáciou 
v súvislosti so získaním značnej finančnej podpory na udržanie zamestnanosti v materských 
školách v júli 2020 a vrátením dane v mesiaci apríl 2020.  Všetky riaditeľky MŠ sa do projektu 
zapojili a získali spolu 431 125 eur. Svoje podiely dostali materské školy na svoje účty, 
následne mohli použiť iba cca. 20% na odmeny pre zamestnancov. Zostatok sa používa na 
riadne mzdy a odvody, lebo o túto sumu zriaďovateľ skrátil mzdový rozpočet materských 
škôl. Týmto projektom výrazne prispeli zriaďovateľovi k zmierneniu výpadku podielových 
daní, z ktorých sú materské školy financované. 
 
Mgr. Škovránek potvrdil, že počet odkladov bude veľmi pravdepodobne stúpať, zvyšuje sa 
počet detí s poruchami rečí a podporu pedagogického personálu MŠ tak, aby sa eliminovalo 
stále agresívnejšie správanie rodičov. 
 
Mgr. Barková sa p. Dolezsálovej spýtala na počet odborných zamestnancov v MŠ. Podľa 
informácií p. Dolezsálovej ani jedna senecká MŠ nemá odborného zamestnanca ani 
inkluzívny tím. P. Barková navrhla, aby sa táto otázka otvorila na ďalšom zasadaní MŠR, aby 
zriaďovateľ škôl a školských zariadení podnikol kroky k tomu, aby boli pre MŠ vytvorené 
pracovné miesta špeciálnych pedagógov, školských a sociálnych psychológov, logopéda, 
resp. aspoň spoločný inkluzívny tím, ktorý by mohol zo začiatku poskytovať svoje služby 
viacerým MŠ.  
Zároveň Mgr. Barková otvorila otázku riešenia kapacity ZŠ J. G. Tajovského. Viaceré obce 
v okolí zvažujú zavedenie dvojzmennej školskej prevádzky, na prechodné obdobie by to 
mohlo byť riešením aj pre senecké školy. 
 
K bodu 12: Záver 
Predseda MŠR poďakoval prítomným členom za účasť na zasadnutí a konštruktívne 
a efektívne jednanie a ukončil riadne zasadnutie MŠR. 
 
 
 
V Senci dňa 27. novembra 2020. 
 
Zápisnicu zapísala Mgr. Iveta Barková        podpis: ______________________________  
 



Zápisnicu overil: Ing. Tibor Németh            podpis: ______________________________ 
 
 
 
 
 
Predseda MŠR: Ing. Ján Pullman          podpis: ______________________________ 


